
Zápis z jednání Redakční rady UZ ze dne 15. 2. 2023 

 

Místo konání: radnice, zasedací místnost 113 

Zahájení jednání: 14:00 

Ukončení jednání: 16:40 

Přítomni: Kaněra, Vagenknechtová, Špalková - Kuželová, Klich, Vágner, Vaňková 

Hosté: Roth 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

Návrh programu:  

1) Zahájení jednání a schválení programu 

2) Finance a výhled roku 2023 – tiskárna, papír a další    

3) Informace k distribuci  

4) Dramaturgie pro rok 2023 

5) Různé 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

 

Usnesení: 

Redakční rada schvaluje přítomnost hostů. 

Návrh byl přijat. 

 

Usnesení: 

Redakční rada schvaluje program. 

Návrh byl přijat. 

 

2. Finance a výhled roku 2023 – tiskárna, papír a další 

Externisté   

Na služby grafika a korektora bude nutné vypsat veřejnou zakázku. Současné objednávky vyprší 

v březnu 2023. Šéfredaktor, který bude zakázku administrovat ve spolupráci s VED OKÚ, osloví i 

současné externisty. Zakázka bude zadána dle směrnice ÚMČ Praha 22 s předpokládanou hodnotou 

do 500.000 Kč bez DPH. 

 

Papír 

Při změně typu a gramáže papíru před rokem bylo vycházeno z ceny a vlastností. Papír nižší 

gramáže, než je současný 115 g/m² prosvítá. Novinové a ekologické papíry jsou v současnosti 

dvojnásobně drahé než náš současný, navíc jsou neostré fotky a špatně čitelné tabulky apod. 

Současný papír je tedy nejoptimálnější variantou z hlediska ceny i vlastností. 

Byla poptána kalkulace v šesti tiskárnách. Současná, uhříněveská, tiskárna byla druhá nejlevnější, ale 

nabízí mnohem lepší ostatní podmínky oproti nejlevnější – doba tisku 3 vs. 5 dní, výtisky zdarma, 

pružná doba odevzdání podkladů.  

 

3. Informace k distribuci  

Náklad je nyní 7300 ks, ve Vivusu je dostavěno nových sedm vchodů v bytovém domě, tj. cca 170 

bytů. Je tedy nutné zvýšit náklad. 

 

 



Návrh usnesení RMČ: 

RMČ schvaluje zvýšení nákladu o 200 ks na 7500 ks. 

Návrh byl přijat. 

 

 

Dodržení harmonogramu 

Stále dochází k posunu termínu odevzdání podkladů do výroby, tím k pozdějšímu roznosu a lidé tak 

dostávají časopis do schránek se zpožděním a utíkají jim informace o aktivitách na začátku měsíce 

(senior kino, odvoz kontejnerů apod.) 

Návrhy řešení: 

- Žádat o oprávnění druhé osoby při manipulaci s klíči od bytovek, které zapůjčuje ČP (STA) 

- Oslovit předsedy SVJ, zda by oprávněné osobě z radnice předali klíče (šéfredaktor ve 

spolupráci s VED OSM)  

- Spolkům a dalším externím přispěvatelům bude stanoven termín, kdy již nebude možné 

dodávat či měnit podklady (šéfredaktor) 

 

 

4) Dramaturgie pro rok 2023 

Do léta je v plánu historická rubrika 7 divů, která má dobré ohlasy, operativně bude černá stránka 

s lokálním problémem. Plánují se rozhovory s místními osobnostmi.  

 

Zazněl návrh na představení úředníků či odborů, pokud budou mít zájem, doporučení, aby v článcích 

radních zkontrolovali věcnou správnost vedoucí příslušného odboru a pochvala za změnu autora 

úvodníku, měli by se zapojit i další členové samosprávy. 

 

Měl by pokračovat „hydepark“, ale je nutné změnit rozložení příspěvků. Přibyl jeden politický 

subjekt a tím se musí zmenšit sloupce a počet znaků na 1500, což ale není dostatečný prostor. RR 

byla navržena změna sloupců na čtvrt strany (1800 znaků) i za cenu neestetického obtékání fotek 

zastupitelů textem. Pro pravidelnost rubriky navrhuje RR, aby téma daného měsíce volily postupně 

jednotlivé politické strany a uskupení. Rubrika by byla v 6 z 10 čísel (mimo léto, zimu a jedno další 

číslo). Pokud redakce příspěvek neobdrží včas/vůbec, zůstane prázdné místo, protože texty v této 

rubrice není vhodné kombinovat s inzercí. 

 

Návrh usnesení RMČ: 

RMČ schvaluje nový koncept „hydeparku“ a zadává šéfredaktorovi oslovit politické subjekty, 

zda mají zájem se zúčastnit. 

 

Návrh na zařazení rubriky „Co nás trápí“, do které by občané zaslali problém a úředníci/radní by se 

k němu vyjádřili. První téma zvolí redakce – vysvětlí problematiku volby druhu/ceny papíru v UZ a 

současně přidá výzvu ke kladení nových dotazů občany. 

 

Návrh na popis fotky na titulní straně, např. u tiráže, pokud se nevztahuje k nějakému článku 

v časopise, ale je např. jen vzpomínkou na proběhlou akci. 

 

 

5) Různé 

Na RR byla tlumočena výzva Kulturní komise z 9/2022 o nutnosti masivní propagace akcí, které 

pořádá MČ Praha 22 pro své vlastní občany. 

Bylo navrženo: 

- Zvýraznit městské akce v kalendáři akcí na zadní straně 



- Zařadit pravidelnou stránku s upoutávkami na kulturu – od čísla 4/2023 bude vyhrazena pro 

městské akce 2. strana obálky. Program divadla bude vedle programu kina (3. strana obálky). 

V exponovaných měsících, kdy je akcí mnoho, bude poptán i další prostor.  

- Pokud bude v plánu vystoupení známého interpreta, může se objevit i na titulní straně. 

- Bylo by vhodné nemíchat upoutávky na veřejná setkání/kulturní akce/aktivity spolků 

s placenou inzercí, ale pokusit se plakátky kumulovat k sobě. Ne vždy to ale půjde zcela – 

nemusí vzniknout vhodné čtveřice. 

- Eliminovat chyby v Kalendáři akcí – zaslat spolkům ke kontrole. Bude zde ale nutnost včasné 

odpovědi v řádech hodin, kalendář se kvůli aktuálnosti dodělává těsně před tiskem a jeho 

korekce je nutná obratem. 

 

Přijetí nového či změna inzerátu po uzávěrce (5. den v měsíci) je možná, ale ne nároková. Vždy 

záleží na aktuálním stavu přípravy časopisu, zda je ještě místo, či vypadl nějaký příspěvek. Inzerát 

tedy lze přijmout, ale bez záruky na zveřejnění. Rozhoduje šéfredaktor. 

 

Archiv UZ – nutno udržovat. Bude provedena kontrola stávajícího archivu po P. Veverkovi, 

chybějící čísla dodá I. Vágner. 

 

 

 

 

Zapsala Petra Vaňková 

Tajemnice RR 

 

 

 

Ověřil Tomáš Kaněra 

Předseda RR 

 


